- المحاضرة الرابعة عشر -الفكر و الثقافة الإنجليزية •
- Summary and Review
- Sociolinguistics is the study of the effects of culture on language
 - اللغويات الاجتماعية هي دراسة آثار الثقافة في اللغة
- English developed from West Germanic roots in three stages:
 Old English, Middle English and Modern English.
 - تطورت الإنجليزية من الجذور الجرمانية الغربية على ثلاث مراحل: الإنجليزية القديمة والانجليزية الوسطى والإنجليزية الحديثة
- William Shakespeare contributed over 2000 words and phrases to the vocabulary of English
 - ساهم وليم شكسبير لأكثر من 2000 كلمه وعباره لمفردات الإنجليزية
- The British Empire spread English around the world, but lost ownership of the Language with its decline.
 - الإمبر اطورية البريطانية نشرت الإنجليزية في جميع أنحاء العالم، لكنها خسرت ملكية اللغة مع الهبوط
- Technology like the Phonograph allowed for language exposure without the need for close proximity
 - سمحت التكنولوجيا مثل الفونوغراف للتعرض للغة من دون الحاجة بالقرب
- Aristotle was born in 384 BC in Stageria in Ancient Greece.
 - ولد أرسطو في 384 قبل الميلاد في Stageria في اليونان القديمة
- He studied at the Academy in Athens under Plato, and later founded his own school, the Lyceum.
 - درس في الأكاديمية في أثينا بموجب أفلاطون ، و في وقت لاحق أسس مدرسته الخاصة، وصالة للحفلات.

- There his students were called "Peripatetic" because they used to walk around during lectures.
 - ودعا الطلاب هناك له "بالمتجولة" لأنها تستخدم ليتجول أثناء المحاضرات
- He was the childhood friend of Philip of Macedon and the tutor of his son, Alexander the Great.
 - كان صديق الطفولة لفيليب المقدوني والمعلم لابنه الاسكندر الاكبر
- He viewed democracy as "anarchic mob rule"
 - رأى أن الديمقر اطية بأنها "حكم الرعاع الفوضوي"
- He was responsible for the Doctrine of the Mean.
 - كان مسؤولا عن العقيدة والوسطية
- His books included: وشملت مؤلفاته
- 1. Nicomachean Ethics خلاق نیکوماشیین
- 2. Eudemian Ethics
- 3. The History of Animals تاريخ الحيوانات
- Empiricism is the belief that all knowledge is a result of experience.
 - التجريبيه (الأمبريقية) هي الاعتقاد بأن كل معرفة هي نتيجة للخبرة
- <u>Francis Bacon</u> was <u>the father</u> of modern science, the scientific method, and empiricism.
 - كان فرانسيس بيكون والد العلم الحديث، والمنهج العلمي، والمنهج التجريبي
- The Enlightenment began as a result of the Scientific Revolution.
 - بدأ عصر التنوير نتيجة للثورة العلمية.
- John Locke was an Enlightenment thinker. He wrote the "Essay on Human Understanding".
 - وكان جون لوك مفكرا التنوير. وكتب مقال "بشأن تفاهم الإنسان"

- He referred to man as the animal and person as the self. He preferred a representative democracy form of government.
 - أشار إلى الرجل كما للحيوان- وشخص مثل الذات. وفضل نموذج الديمقر اطية النيابية للحكومة
- **<u>David Hume</u>** was a contemporary of John Locke. He is known for his Skeptical views.
 - كان ديفيد هيوم معاصرا لجون لوك. وهو معروف بآرائه للمتشككين
- <u>Jean Jacques Rousseau</u> was an Enlightenment thinker who influenced the French Revolution.
 - وكان جان جاك روسو مفكر التنوير الذي أثر الثورة الفرنسية.
- He favored an absolute democracy form of government.
 - ويحبذ نموذج الديمقر اطية المطلقة للحكومة
- His well-known books are Émile; Julie, ou la Nouvelle Héloïse; The Social Contract, Confessions.
- كتبه معروفة هي إميل؛ جولي، أوولا هيلواز نوفيل، والعقد الاجتماعي، الأعترافات
- The Boston Tea Party is the event that most directly led to the American Revolution.
 - حفلة شاي بوسطن هي حدث معظمه أدى مباشرة إلى الثورة الأميركية.
- The Committee of Five were chosen at the Second Continental Congress to prepare the Declaration of Independence.
- تم اختيار لجنة من خمسة في المؤتمر القاري الثاني لإعداد وثيقة إعلان الاستقلال
- The Committee of Five included John
 Adams of Massachusetts, Roger Sherman of
 Connecticut, Robert Livingston of New York, Benjamin
 Franklin of Pennsylvania, and Thomas Jefferson of Virginia.
- شملت لجنة الخمسة جون آدمز من ولاية ماساتشوستس، روجر شيرمان من ولاية كونيتيكت، روبرت ليفينغستون من نيويورك، بنيامين فرانكلين من ولاية بنسلفانيا،

وتوماس جيفرسون من فرجينيا

- The <u>first draft</u> of the Declaration of Independence was written by <u>Thomas Jefferson</u>.
 - كتبت المسودة الأولى لإعلان الاستقلال من قبل توماس جيفرسون
- The only member of the Committee who didn't sign the Declaration was **Robert Livingston**.
 - العضو الوحيد في اللجنة الذي لم يوقع على الإعلان روبرت ليفينغستون
- On July 4, 1776, the Continental Congress approved of the final draft of the Declaration of Independence.
 - وفي 4 يوليو 1776، وافق الكونغرس القاري على المسودة النهائية لإعلان الاستقلال
- The most famous line in the Declaration of Independence is "We hold these truths to be self-evident, that all men are created equal". The **Declaration** of Independence is now kept in the National Archives in **Washington DC**.
 - الخط الأكثر شهرة لإعلان الاستقلال هو "نحن نعتبر هذه الحقائق بديهية، بأن كل الناس خلقوا متساوين". ويحتفظ الآن بإعلان الاستقلال في الأرشيف الوطني في العاصمة واشنطن
- The Constitution is the written document of Law in the United States.
 - الدستور هو وثيقة مكتوبة للقانون في الولايات المتحدة.
- The first 10 amendments to the Constitution are known as the Bill of Rights
 - أن أول 10 تعديلات على الدستور معروفه كوثيقة بالحقوق
- All men in the early history of America were not equal.
 - في وقت مبكر كان جميع الرجال من تاريخ أمريكا غير متساويين

- Black slaves captured from Africa were forced into labor and were not considered citizens.
 - بإستلاء العبيد السود من افريقيا- أجبروا على العمل ولم يعتبروا كمواطنين
- The Abolitionists were a group dedicated to the abolishment of slavery.
 - كانت جماعة أنصار إلغاء عقوبة الإعدام مكرسة لالغاء الرق.
- The Civil War broke out between the North and the South largely due to the issue of States rights and slavery.
 اندلعت حرب أهلية كبيره شاملة بين الشمال والجنوب بسبب مسألة حقوق الدول والعبو دية
- <u>Abraham Lincoln</u>, as president, <u>wrote the Emancipation</u>
 Proclamation which declared all slaves in the Southern states free.
 - ابراهام لنكولن، كرئيس، كتب إعلان تحرير العبيد الذي أعلن لجميع العبيد في الولايات الجنوبية الحرة
- The <u>laws</u> that separated Blacks and Whites after the Reconstruction <u>were called Jim Crow laws</u>.
 - تسمى القوانين التي تفصل السود والبيض بعد إعادة الإعمار قوانين جيم كرو
- The campaign to win equal treatment for blacks and whites in America is known as The Civil Rights movement.
- ومن المعروف أن حملة الفوز للمساواة في المعاملة بين السود والبيض في أميركا باعتبار ها حركة الحقوق المدنية
- The father of the Civil Rights movement is **Frederick Douglas**.
 - والدحركة الحقوق المدنية هو فريدريك دوغلاس
- Segregation was outlawed finally by the Civil Rights Act signed by **President Johnson**.
- و أخير احظرت التفرقة من قبل قانون الحقوق المدنية الذي وقعه الرئيس جونسون.

- February is Black History Month.
- فبراير هو شهر التاريخ الأسود

کل عام وانت بدیر

ANASF